

Referat fra bestyrelsesmøde 01.08.23

Tilstede: Jochen vom Braucke, Tommy Mejdahl, Erik Lindelof, Jan Petersen, Mogens Kjær, Peter Koefoed, Lise Rindel (Nis Peter Tækker ville komme senere)
Afbud: Stig Sune Andersen

Foreslået dagsorden:	1	godkendelse af dagsordenforslaget
	2	godkendelse af referatet fra sidste møde 04.07.23
	3	clearing-tur til Juelsminde og Vejle 02.08.23
	4	tur til Vejle Fjordfestival – kulforsyning – charters
	5	skovtur med S/S Skjelskør
	6	kalfatring af dæk
	7	sponsorer – søgning – resultater
	8	hvervning af nye helst aktive medlemmer
	9	uddannelse af aktive medlemmer
	10	charters og tørnelister
	11	næste bestyrelsesmøde
	12	eventuelt

Før mødet gik i gang, bad Erik om at få ført til referat – med reference til beslutning truffet på sidste møde – at det merchandise Tommy har måttet betale for, skal sælges direkte af Tommy, så han ad den vej får refusion

- 1 dagsordenforslaget blev godkendt
 - 2 referatet fra sidste møde blev godkendt
 - 3 Jochen, Tommy og Nis Peter kører til Juelsminde og Vejle 2. august for at tale med Eivind, havnefogederne m.fl. så der er styr på det hele, før vi kommer
 - 4 Stig har lavet plan over estimeret kulforbrug på hele turen fra Helsingør til Vejle og retur
- Charteraftalerne og tørnelisterne er nu på plads, men vi mangler folk i Vejle, hvis der sker noget uforudset

- 5 da vi har en chartertur 12.08 kan turen med Skjelskør ikke blive til noget men Jochen har talt med Preben om at arrangere en aftensejls med FORSEA med spising mv. en passende dato
- 6 kalfatringen af dækket skrider frem – stor ros til Knud Wagner (han skal have en erkendtlighed f.eks. i form af noget god vin)
- 7 hverken Søren Overgaard eller Søren Christensen har meldt tilbage, hvad der er søgt om, og om vi har fået nogen tilsagn om hjælp. Erik påpegede at det er vigtigt, vi får hjælp til dokningen til oktober som estimeres til ca. kr. 100.000
- 8 Mogens skal på tur med Maskinmesterforeningen 2. september og vil slå et slag for at prøve at lokke nogen til at melde sig, da vi jo mangler folk
- 9 Tommy har gjort en indsats med at fortælle dæksfolkene om brugen af trosser (ikke alle dæksfolk var dog tilstede)
- 10 Henning Bek har sørget for flere gode charters til efteråret og vi kan nu påregne at nå en indtægt på ca. kr. 200.000 i år for charters

Peter Koefoed har sørget for tørnelisterne for hele turen (lidt af et puslespil)

En stor tak til dem begge
- 11 næste møde aftalt til 26. september (vigtigt, da vi skal på bedding i Gilleleje 2. oktober)
- 12 a Havnevæsenet var meget flinke omkring skaden, vi forvoldte på en rednings-stige 15. august og har erstattet den. Måske en ide at få sat en pude på stævnen, som f.eks. på Svitzers slæbebåde

b Mogens er ved at udarbejde en manual vedr. forvarmeren

Lars Hansen har lavet en manual vedr. maskinrummet

God ide at få sat navne på de enkelte ventiler i maskinrummet

Vi skal have rensset røg-rør inden turen til Vejle (8. august kl. 08.00)

Vi skal have skiftet vandet i kedlen, da det nuværende er saltholdigt så må vi efter turen til Vejle se på, om det er kondensatoren, der er ”den skyldige”

Mogens vil sørge for en ventil så vandpumpen i kabysen kan bruges igen (ret vigtigt på den lange tur til Vejle)

- c Philip har nu endelig fået hentet sine ting (jvnf. sidste referat)
- d Lise har fået trykt generelle visitkort og udleverede 10 til hver (de resterende står nu på skrivebordet i remisen til fri afbenyttelse)

De foldere vi har fået lagt f.eks på Strandborg og Borgerkroen bliver taget. Lises fylder op og foreslog at lægge nogen i Sundbussernes hal hvor andre har reklamer liggende (Forsea var ikke samarbejdsvillige)

Der er købt ”isbryder-shots” ind som merchandise – især beregnet på turen til Vejle

- e Vi har muligvis fået en ny maskinmester, som fik rundvisning forleden og var meget interesseret. Vi håber og afventer
- f Jan mindede om, at det snart er tid til næste Bjørnetjeneste, hvis I har artikler eller noget I ønsker med i bladet

Så var der ikke flere punkter på dagsordenen